
Záznam z výroční konference 
konané dne 3. února 2007 v hotelu Golf v Praze 5, Motole 

 
Přítomni: dle  prezenční listiny  
Zúčastnilo se 70 delegátů ze 102 pozvaných ze všech klubů se členy ČSGA. Tímto počtem 
přítomných delegátů byla konference usnášení schopná. 
 
Schůze byla zahájena ve 13.15 hod. a jejího řízení se ujal Pavel Drda GC Karlovy Vary. 
Uvítal přítomné a podal návrh na schválení programu konference, který byl uveden na 
pozvánce. Dále byl schváleno provedení voleb  aklamací, složení volební, mandátové a 
návrhové komise. Po zvolení zahájily komise činnost. 
 
Dle programu přednesl zprávu o činnosti  v roce 2006 dosavadní prezident Radim Matolín. 
Zabýval se Senior tour, jejím průběhem a vyhodnocením, výsledky reprezentace na 
Mistrovství Evropy ve francouzském Bordeaux a ve Finsku a výsledky přátelských 
mezinárodních utkání a turnajů. Zdůvodnil návrh konání mistrovství  a poháru UESGA v roce 
2008 v ČR v Čeladné, kde bude zajištěna doprava hráčů z letiště a nádraží v Ostravě do 
hotelů, denní několikanásobná doprava hráčů z hotelu na hřiště a zpět a bude zajištěno 
bezplatné zapůjčení ručních vozíků (180 kusů) a k dispozici bude hala pro 400 účastníků. 
Dále se zabýval průběhem ST, vyzdvihl úroveň pořádání Mistrovství ČR družstev 
v Šilheřovicích a  Kravařích, jeho rekordní účast a dobrou organizaci. Taktéž Mezinárodní 
mistrovství jednotlivců v K. Varech  mělo rekordní účast 140 účastníků z toho 50 % 
zahraničních hráčů výborné hráčské kvality. 
 
Výroční zprávu STK přednesl Stanislav Pruzek, který podrobněji  zhodnotil průběh ST, uvedl 
její  výsledky a navrhl další zlepšení jejího průběhu v roce 2007. Uvedl velmi zajímavé 
statistické údaje.  
 
Zprávu o hospodaření v roce 2006 přednesl Josef Mrůzek. Konečný stav účtu ČSGA je 
430.360,- Kč. Výsledku pomohly sponzorské dary a to pojišťovny Kooperativa ve výši 
100.000,- Kč a sponzorský dar Igora Valtra ve výši 90.000,- Kč a věcný sponzoring fa Srixon 
z K. Varů. Významně pomohla též rekordní účast na Mezinárodním mistrovství v K. Varech, 
hlavně zahraničních účastníků. Příjem činil celkem po odečtení nákladů 190.356,- Kč. 
Členská základna se zvýšila o 57 členů na 494 členů. Příjem ČSGA z příspěvků činil 98.800,- 
Kč. Josef Mrůzek poděkoval důvěrníkům v klubech za spolupráci při úhradě členských 
příspěvků a přihlašování nových členů. Zdůraznil nutnost provádění přihlášek a plateb za celé 
kluby hromadně. Členský příspěvek na rok 2007 byl schválen ve výši 200,- Kč. 
 
Revizní komise ve složení Jiří Svoboda a Jindřich Zídek provedla kontrolu předložených 
příjmů a výdajů ČSGA za rok 2006 a shledala je v pořádku. 
 
Prezident ČGF JUDr. Milan Veselý pozdravil konferenci a poděkoval odstupujícímu výboru. 
Kladně zhodnotil činnost ČSGA, vzpomněl úmrtí Jiřího Kodeše a lady Luisy Abrahams. 
Seznámil přítomné s úspěchy našich hráčů v roce 2006 a oznámil nárůst členské základny na 
30.000 členů a nárůst nových hřišť v ČR. Česká republika obdržela titul „Neobjevená země 
golfu“ což jistě pomůže k návštěvnosti hráčů ze zahraničí. Cílem ČGF je dosáhnou počtu 
100.000 členů. 
 
V diskuzi vystoupili: 
E. Tichá postrádala vyhodnocení seniorek na Večeru golf v Blaníku. 



J. Svoboda upozornil na to, že slevy fee na turnajích využívají i nečlenové ČSGA. Je třeba 
zvýšit kontrolu startujících. 
J. Dusílek upozornil na nutnost novelizovat Stanovy ČSGA. 
B. Holubec navrhl změnit pořádání ME 2008 z Čeladné na Konopiště. 
K. Vopička nominace na ME EGA bude i z turnajů MIDI a upozornil, že dle soutěžního řádu 
ČGF kategorie 26,5 až 36 se hraje systémem stableford. 
J. Ráž upozornil na nutnost sestavovat žebříček pro celou hráčskou základnu tj. i pro vysoké 
hdc. 
J. Kunšta: rozšíření počtu  nominačních turnajů pro výběr hráčů se neosvědčilo, neboť hráči 
spekulovali. 
JUDr Veselý: ČGF bude spolu s ČSGA garantovat průběh ME 2008. 
S. Prauzek vysvětlil důvody nominačních podmínek pro reprezentaci. Uvedl, že počet hráčů 
v roce 2006 v kategorii 26,5 až 36 byl velmi nízký. 
  
Po diskuzi proběhly volby. Byl zvolen výbor ve složení: Milena Keplová RGC M.Lázně 69 
hlasů, Václav Posejpal GC Poděbrady 68 hlasů, Jan Nečas GC Karlštejn 68 hlasů, Jiří Císař 
GC  Kravaře 68 hlasů. Prezident Radim Matolín GC K. Vary 68 hlasů. Revizní komise: Jiří 
Svoboda GC Brno 70 hlasů, Jindřich Zídek GC Konopiště 70 hlasů. Všichni byli zvoleni na 
čtyřleté období. 
 
Návrh usnesení zpracovaný návrhovou komisí přednesl její předseda Jaroslav Dusílek PGC 
Ostrava. Návrh byl po krátké diskuzi přijat. 
 
Zasedání výroční konference bylo ukončeno zvoleným prezidentem přáním zdraví a 
golfových úspěchů v dalších letech 
Koncept záznamu připravil Jiří Císař a doplnil  Radim Matolín 
  
Příloha: Usnesení konference 


